
Referat bestyrelsesmøde Tirsdag d. 29. juni 2021 
 
 
Tilstede: Jørgen Lyak, Bo Skat Andersen, Susanne Jørgensen, Mads Andersson og Jens Carl. 
 
- Der skal stilles to forslag fra bestyrelsen til beboermødet (26/8) 
 
1. Der skal stilles forslag om tilladelse til  overvågning ved Håndværkerparkering ( Der skal laves et 
underpunkt, hvor vi søger om tilladelse til måske at opsætte flere med tiden. (Dette kunne være 
ved indgange til ejendomskontoret, indgange ind i nøddelunden osv. 
 
2. Der skal stilles forslag om ønsket om EL ladepladser i bebyggelsen. Dette er bare en forhånds 
godkendelse og Jens vil lave et mere detaljeret skriv, når først vi ved om beboerne ønsker 
ladepladser. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
- Der er problemer med unger/børn som cykler imellem bilerne på parkeringsarealerne, dette blev 
debatteret og vi vil gerne nævne dette på vores beboermøde og vi henstiller til at man snakker 
med ungerne/børnene / Forældrene! 
 
-  Der er et opstået problem med sand fra legepladsen som ridser bagsiden af skurene, Jens 
undersøger folie/plexiglas. 
 
- Legepladsen er næsten færdig og hvor er den blevet flot. Der mangler dog den sidste 
godkendelse fra inspektør, der er et problem med en ''hals fælde'' jens er på sagen, og legeplads 
firmaet er underrettet og udbedrer hurtigst muligt. Der blev talt om dæmpning af lyset i lamperne 
ved legepladsen, dette er dog for nuværende ikke et problem og derfor bliver der ikke gjort 
yderligt.  
  
- Der opstilles 3 nye skraldespande i området til benyttelse :) 
 
- Der er desværre ikke noget nyt fra Egedal kommune omkring affaldsplan.  
 
- Fælleslokalet: Der arbejdes på nyt lydanlæg og loftslamper. 
 
- Jens bestiller nye skilte til vores område (Overvågning, oversigt og omkring bump, disse bestilles 
senest ultimo August.  
 
-  Der er i bebyggelsen tages initiativ til en sammenkomst (Beboer fællesskabet) De skal mødes 
første gang 3/8. Bestyrelsen synes det er glædeligt at der sker lidt socialt i foreningen, men vil ikke 
på nuværende tidspunkt støtte det økonomisk, dog må beboerlokalet udnyttes UB. 
 
- Der bliver rettet og udført lidt ændringer i Ordensreglementet. Af ændringer kan nævnes : 
Ændring i tekst om flet hegn, Markiser, Fodring osv. 
 



Referent,  
 
Mads Andersson 


